
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo                           

a vzdelávanie zo dňa 4.októbra 2023 

 

Miesto zasadnutia: Centrum voľného času, Štefánikova trieda 63, Nitra 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: 2 

Neospravedlnení: 0 

Prizvaní / hostia: PaedDr. Mária Orságová 

 

 

Program:  
 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Stav žiakov na súkromných školách financovaných z rozpočtu Mesta Nitry 

4. Návrh zaradenia Centra zdravia ako elokovaného pracoviska Centra voľného času,  

   Štefánikova trieda 63, Nitra 

5. Rôzne 

- informácia o majetkovo-právnych vzťahoch Mesta a Kreatívneho centra, s. r. o. na  Kyneku  

- žiadosť odboru majetku o stanovisko ohľadom predaja budovy v areáli bývalej ZŠ Levická 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

Zasadnutie komisie viedla: RNDr. Marta Rácová  – predsedníčka komisie.  

  

Priebeh zasadnutia: 
  

K bodu 1/ 

Otvorenie 
Predsedníčka komisie RNDr. Marta Rácová otvorila zasadnutie Komisie Mestského 

zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie (ďalej len „komisie“). Privítala 

prítomných, oboznámila ich s návrhom programu. Nikto z členov nemal námietky. 

 

 

K bodu 2/ 

Kontrola plnenia uznesení 

 

Komisia na zasadnutí dňa 13.9.2023 prijala uznesenie č.28/2023 – KMŠaV k materiálu 

Príprava rozpočtu školstva na rok 2024: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   materiál Príprava rozpočtu školstva na rok 2024 a  uznesením č.28/2023 

– KMŠaV   u k l a d á  Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  v y p r 

a c o v a ť   návrh rozpočtu školstva na rok 2024 po zbere údajov k financovaniu školstva 

podľa stavu k 15.9.2023. 

 

 

 



Plnenie uznesenia:  

 

OŠMaŠ predložil komisii materiál – Požiadavky do návrhu rozpočtu OŠMaŠ na rok 2024 

(Príloha č.1) aktualizovaný po zbere údajov k 15.9.2023. 

PaedDr. Orságová prezentovala niektoré zmeny v rozpočte, ktoré nastali po zbere údajov 

k 15.9. a návrh rozpočtu na rok 2024 bol v zmysle toho aktualizovaný. Zavedením dotácií na 

stravu sa navýšil počet stravníkov v školách a následne aj počet detí v ŠKD – čo spôsobilo 

zmenu v rozpočte – vyšší počet detí násobený koeficientom. V rozpočte je uvedený aj 

preddavok, ktorý sa však v prípade nepoužitia vracia žiakom. Vo výške 570 tisíc € je tam 

uvedená réžia  - poplatok uhrádzaný zákonným zástupcom ako úhrada režijných nákladov 

a môže byť použitý na dovybavenie kuchyne, kuchynského zariadenia. Použitie týchto 

finančných prostriedkov OŠMaŠ kontroluje, aby boli použité na daný účel. Zmena je aj 

v réžiách v ZŠS v materských školách. Do rozpočtu školstva by sme potrebovali zaradiť aj 

kapitálové výdavky. Na opravy a údržbu máme vyčlenené finančné prostriedky, ale zákazky 

v hodnote nad 1 700 € nám musí schvaľovať mestské zastupiteľstvo. 

RNDr. Rácová – podotkla, že už pri predchádzajúcom návrhu rozpočtu ju zaujímalo, či je 

riešený nárast energií na školách v rámci rozpočtu a či je potrebné ich dofinancovať. 

PaedDr. Orságová – uviedla, že základným školám my nedofinancovávame energie, zvýšené 

energie mali riešené navýšením normatívnych prostriedkov zo štátu v rámci dohodovacieho 

konania. 

Uznesenie bolo splnené. 

 

Problematike rozpočtu OŠMaŠ na rok 2024, jeho prípadného doplnenia, resp. navýšenia 

z dôvodu zriadenia elokovaného pracoviska CVČ Štefánikova trieda 63, Nitra  v budove 

bývalého Centra zdravia v Párovských Hájoch a tiež možnosti zriadenia materskej školy 

v mestskej časti Kynek sa komisia venovala aj v bode 4.  

 

 

K bodu 3/ 

Stav žiakov na súkromných školách financovaných z rozpočtu Mesta Nitry 

RNDr. Rácová – uviedla, že tabuľka (Príloha č.2) obsahuje počty žiakov, podľa ktorých 

neštátne školy a školské zariadenia žiadajú v zmysle legislatívy finančné prostriedky na mzdy 

a prevádzku z podielových daní obce. Celkový počet žiakov v týchto školách a školských 

zariadeniach je 3 420, žiadosť predložili aj dve súkromné základné školy – Logoškola 

a Makovičky, absentuje jej tam súkromná základná škola, ktorú zriaďuje Kreatívne centrum, 

s. r. o. 

PaedDr. Orságová – upresnila, že táto škola nežiada financie z podielových daní, ale žiadali 

sme v zmysle zákona počet žiakov s trvalým pobytom v meste Nitra a zaslali nám zoznam s 

12 žiakmi Doplnila, že dostali sme žiadosť aj od Súkromnej strednej odbornej školy 

polytechnickej DSA v Krškanoch, ktorá má tiež žiakov do 15 rokov a má tak nárok na 

financovanie z podielových daní obce. 

 

Uvedené informácie vzala komisia na vedomie. 

 

 

K bodu 4/ 

Návrh zaradenia Centra zdravia v Párovských Hájoch ako elokovaného pracoviska 

Centra voľného času, Štefánikova trieda 63, Nitra 

PaedDr. Rácová – uviedla do problematiky zo širšieho hľadiska. Spolu s pani poslankyňou 

doc. PhDr. Welnitzovou, PhD. sa zamerali na možnosti zriadenia materskej školy v mestskej 



časti Párovské Háje a v mestskej časti Kynek, nakoľko sa rodičia najmä na Kyneku dožadujú 

materskej školy, aby nemuseli voziť deti až do mesta. V evidencii obyvateľstva registrujeme 

143 detí v mestskej časti Kynek a 151 detí v mestskej časti Párovské Háje. Otázka znie, koľko  

financií by bolo potrebných na zriadenie týchto materských škôl? Boli sa pozrieť v uvedených  

lokalitách a dospeli k nasledovným zisteniam -  v Párovských Hájoch budova bývalého 

Centra zdravia je hodnotným majetkom, v prípade, že by sa tam našlo 40 detí vo veku 3 až 6 

rokov, môžeme tam zriadiť materskú školu. Problém je v tom, že dve triedy nie je kapacitne 

možné tam otvoriť a jedna trieda nie je ekonomicky rentabilná – neutiahne celú prevádzku. 

Čo sa týka mestskej časti Kynek – tam sa nenachádza žiadna mestská budova, museli by sme 

hľadať prenájom alebo vybudovať novú materskú školu alebo zvážiť zriadiť ju v areáli 

liečebno-výchovného sanatória. Je potrebné však vedieť, či má mesto ambíciu otvárať ďalšie 

materské školy. 

Mgr. Ajdariová – podotkla, že bude potrebné zistiť, či majú rodičia záujem dávať deti do 

materskej školy v mieste bydliska, lebo väčšina ich vozí do mesta, kde majú prácu. 

RNDr. Rácová – uviedla, že v prvom rade potrebujeme poznať názory komisie na tento 

zámer, potom vedenia mesta a potom sa pripravia stretnutia s obyvateľmi Párovských Hájov 

a tiež Kyneku. Je potrebné si všetko zistiť, lebo napríklad v lokalite Nový Cabaj tiež bol 

takýto zámer – nová výstavba, zriadenie novej materskej školy a po čase, keď rodičia zistili, 

že nestíhajú vyzdvihnúť deti po práci včas zo škôlky, tak ich odhlásili a postupne materskú 

školu zatvorili. My teraz v Centre zdravia narážame na reálne možnosti budovy, lebo dve 

triedy sa tam nezmestia.  

Mgr. Špoták – dal za príklad materskú školu v Janíkovciach, aj materskú školu 

v Dražovciach, ktoré sú využívané – je to vec vývoja, aby tam tie materské školy boli. 

RNDr. Rácová – doplnila, že o tomto zámere rokovala aj s pánom primátorom, ktorému 

uviedla, že je neúnosné, aby tam tento majetok len tak stál – za 2 – 3 týždne by sa to dalo 

dokopy a deti by tam mohli chodiť na ozdravovacie pobyty. 50 tisíc € vyčlenených na 

rekonštrukciu budovy Centra zdravia by sa presunulo z investičného odboru na školstvo 

a zatiaľ by sa tu zriadilo elokované pracovisko CVČ Štefánikova trieda 63.  

Ing. Hatala – súhlasil, že bez dostavby ďalšieho krídla tam dve triedy nebudú – boli sa tam 

pozrieť, keď pani poslankyňa Ing. Králová, PhD. prišla s myšlienkou zriadiť tam materskú 

školu. Tu by bola teda dostavba krídla a na Kyneku nová materská škola. Treba sa však 

rozhodnúť, či tieto materské školy stavať – aký je demografický vývoj?  

PaedDr. Orságová – uviedla, že ešte budúci rok ide demografická krivka hore, ale potom 

klesá. My ale aj tak potrebujeme priestory v núdzových situáciách, napr. keď sa robil pavilón 

ZŠ Tulipánová, deti sa nemali kde učiť alebo v prípade havárie nemáme kde deti na viac dní 

umiestniť a rodičia sú zamestnaní.  

Mgr. Hlavatý, PhD. – informoval sa, že v prípade zaradenia Centra zdravia ako elokovaného 

pracoviska CVČ – aká je predstava?  

PaedDr. Orságová – vysvetlila, že všetky materské školy chcú späť Centrum zdravia, ale 

legislatívne to nie je možné zriadiť Mestom. Bolo by to elokované pracovisko CVČ, 

využívalo by sa to ako Centrum zdravia, ale v správe CVČ.  

Mgr. Hlavatý, PhD. – podotkol, že pani Ing. Králová, PhD. prezentuje, že v Párovských 

Hájoch je veľký záujem o krúžky, ale my tam máme v kultúrnom dome tanečný krúžok, kde 

sú len štyri deti z Párovských Hájov. Deti zostávajú v meste po skončení vyučovania a idú na 

krúžky v meste, až potom domov.  

RNDr. Rácová – doplnila, že sa pán riaditeľ nemusí obávať zvýšených nákladov na prevádzku 

zo súčasného rozpočtu, lebo delimináciou majetku by Mesto dalo na prevádzku navýšením 

rozpočtu. Len je dôležité povedať, či budeme do rozpočtu školstva na rok 2024 ešte niečo 

žiadať – či budeme žiadať na pokrytie výdavkov pre Centrum zdravia alebo pre materskú 



školu? Náklady potrebujeme pre 5 ľudí a na prevádzku riaditeľovi CVČ, aby tam mohli deti 

chodiť na ozdravný pobyt.  

Mgr. Špoták – navrhol, aby sme navýšenie financií na vytvorenie elokovaného pracoviska 

CVČ – na prevádzku nedávali do stĺpca základné požiadavky, ale do stĺpca štandard, prípadne 

ostatné požiadavky. Tie veci nevyplývajú zo zmlúv alebo zo zákona, nemusíme ich robiť, ale 

je to niečo, čo chceme rozširovať a rozvíjať.  

RNDr. Rácová – súhlasila s týmto návrhom úpravy v rozpočte. 

p. Gajdošová – usmernila, že finančné prostriedky na mzdy a prevádzku sa vypočítavajú 

podľa počtu žiakov a koeficientu na žiaka. 

RNDr. Rácová – zhrnula, že je to potrebné vymaľovať a dať budovu do užívania schopného 

stavu, tiež majetok dať do deliminácie a spustiť činnosť Centra zdravia. 

Mgr. Pauličková – doplnila, že tých 50 tisíc € musí stačiť na to, aby sa to spustilo. 

  

Komisia prijala k bodu tri uznesenia:  

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a   Návrh zaradenia Centra zdravia v Párovských Hájoch ako elokovaného 

pracoviska Centra voľného času, Štefánikova trieda 63, Nitra a uznesením č.33/2023 – 

KMŠaV  o d p o r ú č a  Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  p r i p r 

a v i ť  materiál na zaradenie Centra zdravia ako elokovaného pracoviska Centra voľného 

času, Štefánikova trieda 63, Nitra do doby, kým nevznikne možnosť a potreba zriadiť tam 

materskú školu. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 11,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a   Návrh zaradenia Centra zdravia v Párovských Hájoch ako elokovaného 

pracoviska Centra voľného času, Štefánikova trieda 63, Nitra a uznesením č.34/2023 – 

KMŠaV  o d p o r ú č a  Mestskému zastupiteľstvu v Nitre  p r e s u n ú ť  finančné 

prostriedky pôvodne schválené na stavebné úpravy budovy Centra zdravia v Párovských 

Hájoch do kapitoly odboru školstva, mládeže a športu a následne ich dať Centru voľného 

času, Štefánikova trieda 63, Nitra na prípravu a prevádzku priestorov Centra zdravia 

v Párovských Hájoch. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 1  

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a   Návrh zaradenia Centra zdravia v Párovských Hájoch ako elokovaného 

pracoviska Centra voľného času, Štefánikova trieda 63, Nitra a uznesením č.35/2023 – 

KMŠaV  o d p o r ú č a  Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  p r i p r 

a v i ť  zámer na zriadenie dvojtriednej materskej školy v priestoroch Centra zdravia 

v Párovských Hájoch. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 11,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

Mgr. Ajdariová sa ospravedlnila zo zasadnutia. 

 

 

K bodu 5/ 

Rôzne 

   

1. Možnosť zriadiť materskú školu v mestskej časti Kynek 



PaedDr. Orságová – nadviazala na predošlú tému a požiadavku  pani poslankyne doc. PhDr. 

Welnitzovej, PhD. vyslovenú na základe potrieb obyvateľov a zdôraznila, že v lokalite Diely, 

Kynek, Mlynárce napriek výraznej bytovej výstavbe nie je žiadna materská škola. Na 

pracovnom stretnutí s vedúcim RÚŠS v Nitre Ing. Porubským bola táto téma komunikovaná 

a RÚŠS nám ponúkol do prenájmu alebo ako výpožičku alebo výmenu svoje priestory. 

RNDr. Rácová – uvítala túto ponuku a navrhla vedúcej OŠMaŠ hľadať vhodné priestory 

v tejto mestskej časti, ktoré by sa mohli z Plánu obnovy a odolnosti zrekonštruovať na 

priestory materskej školy. 

 

Komisia prijala k návrhu uznesenie:  

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a   možnosť zriadiť materskú školu v mestskej časti Kynek, uznesením 

č.36/2023 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu 

v Nitre  p r i p r a v i ť  zámer na zriadenie dvojtriednej materskej školy v mestskej časti 

Kynek a hľadať možnosti získania priestorov a financovania zámeru. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

Mgr. Pauličková – uviedla, že oni ako centrum poradenstva a prevencie  sú v náročnej 

situácii, lebo sú zriadení RÚŠS, ale priestory, v ktorých sídlia, patria Mestu. Budova si 

vyžaduje rozsiahlu (i finančne náročnú) rekonštrukciu, pričom Mesto v r. 2020 zvýšilo CPP 

nájom o 200% a zaviazalo sa finančné prostriedky získané z nájmu investovať do opráv 

a rekonštrukcie budovy. Ich výška je však vzhľadom k stavu budovy nedostatočná 

a neumožní budovu v potrebnom rozsahu rekonštruovať. Je preto potrebné v súčinnosti Mesta 

a RÚŠS (zriaďovateľ CPP) hľadať riešenie - podľa jej  dostupných informácií je táto otázka t. 

č. v riešení.  

Mgr. Špoták – podotkol, že pri rokovaní s Ing. Porubským by hľadal zdroje z výziev 

z MŠVVaŠ SR. 

RNDr. Rácová – zdôraznila, že súkromníci dokážu zo zbúraniska vytvoriť krásne priestory. 

Na Kyneku v rámci budovy liečebno-výchovného zariadenia by malo Mesto vstúpiť do 

rokovaní, preto budeme hľadať možnosti a navštívime pána riaditeľa RÚŠS v Nitre. 

doc. PhDr. Welnitzová, PhD. – ako obyvateľka mestskej časti a poslankyňa za tento obvod 

uviedla, že je to potrebné riešiť, lebo obyvatelia tam nemajú žiadnu občiansku vybavenosť 

a za všetkým musia dochádzať do mesta. 

RNDr. Rácová – skonštatovala, že je potrebné uskutočniť rokovania s RÚŠS aj za prítomnosti 

Mgr. Pauličkovej ako riaditeľky CPP v Nitre. 

 

2. Informácia o majetkovo-právnych vzťahoch Mesta a Kreatívneho centra, s. r. o. na  

Kyneku  
RNDr. Rácová - preložila materiál (Príloha č.3) vypracovaný odborom majetku a je 

podkladom k pracovnému stretnutiu zúčastnených strán a poslancov. Konzultovala predmetnú 

záležitosť s riaditeľom Službytu, ktorý má v správe túto budovu na Ovocinárskej ulici a 

o ktorú má záujem zriaďovateľ súkromnej základnej školy. Na základe jeho vyjadrení bude 

možné dať záujemcom budovu do prenájmu. Po počiatočných problémoch s poskytovaním 

súčinnosti a s predkladaním požadovaných dokumentov sa všetko dalo do poriadku. 

 

Uvedené informácie vzala komisia na vedomie. 

 

 



3. Žiadosť odboru majetku o stanovisko ohľadom predaja budovy v areáli bývalej ZŠ 

Levická 
RNDr. Rácová - predložila komisii žiadosť odboru majetku o stanovisko ohľadom predaja 

budovy bývalej základnej školy na Levickej ulici (Príloha č.4).   

PaedDr. Orságová – uviedla, že bolo by vhodné, aby si komisia túto budovu pozrela. Budova 

je v dobrom stave, v Nitre sa plánuje veľká výstavba, ZŠ Fatranská nebude v stave zobrať 

všetky deti, v prípade rekonštrukcie elokovaného pracoviska v Janíkovciach by išlo 

o nákladnú rekonštrukciu, preto by do budúcna mohlo byť v tejto budove bývalej základnej 

školy na Levickej ulici elokované pracovisko ZŠ Fatranská. Komunikovala aj s pánom 

poslancom Ing. Štefekom – v Janíkovciach je dostatočná kapacita v materskej škole a ide tam 

aj cirkev zriadiť materskú školu. 

RNDr. Rácová – podotkla, že v minulosti komisia školstva prijala uznesenie, že školské 

budovy sa nebudú predávať. Dokonca za túto budovu pýtame veľmi nízku cenu – 340 tisíc €.   

Je principiálne proti predaju, súhlasí s návrhom OŠMaŠ na vytvorenie rezervy – aby v prípade 

potreby bol vyučovací proces zachovaný a deti sa sem mohli presunúť. Chýba jej však 

podrobný popis budovy. 

Mgr. Špoták – súhlasil s názorom pani predsedníčky, tiež je proti predaju tejto budovy. 

V minulosti sa tento majetok riešil s VÚC, ktorý mal o túto budovu záujem, teraz prišlo 

k zmene zámeru a bude to potrebné majetkovo vysporiadať. 

 

Komisia prijala k bodu dve uznesenia:  

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a   Žiadosť odboru majetku o stanovisko ohľadom predaja budovy v areáli 

bývalej ZŠ Levická a uznesením č.37/2023 – KMŠaV  o d p o r ú č a   Mestskému 

zastupiteľstvu v Nitre  z r u š i ť  uznesenie mestského zastupiteľstva v Nitre č.162/20218-MZ 

zo dňa 17.05.2028 v znení uznesenia Mestského zastupiteľstva v Nitre č. 290/2018-MZ zo 

dňa 13.09.2018, ktorým bol schválený odpredaj nehnuteľného a hnuteľného majetku v areáli 

Základnej školy na ul. Levická 40 v Nitre v kat. území Chrenová zapísaný na LV č.1223. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a   Žiadosť odboru majetku o stanovisko ohľadom predaja budovy v areáli 

bývalej ZŠ Levická a uznesením č.38/2023 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Odboru školstva, 

mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  p r i p r a v i ť  návrh na využitie priestorov 

bývalej Základnej školy na ul. Levická 40 v Nitre pre potreby materských a základných škôl 

v Nitre. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

4. Návrh na zmenu správcovstva budovy MŠ Párovská 40, Nitra  

PaedDr. Orságová – informovala, že v budove bývalej Materskej školy Párovská 40 

v súčasnosti sídli predškolský klub pre ukrajinské deti, od 1.októbra bude budova voľná. 

Navrhuje, aby sa táto budova vyňala zo správa Službytu a dala do správy Mesta ako školská 

budova – rozšírilo by nám to kapacity v materských školách. 

 

Komisia prijala k návrhu uznesenie: 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a   Návrh na zmenu správcovstva budovy MŠ Párovská 40, Nitra,  

uznesením č.39/2023 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Odboru majetku Mestského úradu v Nitre 



v y ň a ť  budovu bývalej MŠ Párovská 40 Nitra zo správy Službytu Nitra, s. r. o.  a   z a r a d 

i ť  budovu bývalej MŠ Párovská 40 Nitra do majetku Mesta Nitra. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

5. Žiadosť riaditeľky kreatívneho centra o predĺženie prenájmu školského bytu  

PaedDr. Orságová – informovala, že 30.9.2023 skončila nájomná zmluva riaditeľke 

kreatívneho centra v školskom byte Materskej školy, Piaristická 12, Nitra, ale požiadala 

o predĺženie prenájmu.  

RNDr. Rácová – podotkla, že činnosť kreatívneho centra je vo verejnom záujme a mali by 

sme žiadosti vyhovieť. 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstva   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a   žiadosť  riaditeľky kreatívneho centra o predĺženie prenájmu školského 

bytu v Materskej škole, Piaristická 12, Nitra predloženú Odboru školstva, mládeže a športu 

Mestského úradu v Nitre a  uznesením č.40/2023 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Odboru školstva, 

mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  z a b e z p e č i ť  opakované  uzavretie nájomnej 

zmluvy medzi riaditeľkou kreatívneho centra Katarínou Živanovič a Mestom Nitra na 

prenájom školského bytu v Materskej škole, Piaristická 12, Nitra v súlade so Smernicou č. 

5/2021 o nájomných bytoch v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Mesta Nitry.    

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

6. Informácie vedúcej OŠMaŠ o havarijných situáciách v materských školách 

PaedDr. Orságová – informovala o výskyte havarijnej situácie v Materskej škole, Bazovského 

1, Nitra, operatívne to riešila, ale ide o dočasné riešenie, ktoré je nevyhnutné na zabezpečenie 

prevádzky materskej školy. Ďalšia havarijná situácia je v Materskej škole, Belopotockého 2, 

Nitra, - tiež to riešime. A podobne sa rieši havarijná situácia v Materskej škole, Staromlynská 

2, Nitra – tiež dočasne, pokiaľ nebude zrekonštruovaná budova bývalého archívu. 

RNDr. Rácová – informovala sa, aké sú finančné náklady na tie riešenia? 

PaedDr. Orságová – doplnila, že Bazovského a Belopotockého do 10 tisíc €, Staromlynská do 

7 tisíc €. V Materskej škole, Ľudovíta Okánika 6, Nitra máme problémy so statikou, 

v najbližšej dobe musíme všetko vyriešiť. Na Bazovského, Staromlynskú a Belopotockého 

máme peniaze, ale na Ľ. Okánika sú financie na investičnom odbore, nakoľko veľké projekty 

v hodnote 10 tisíc € robí investičné. Nevieme, či to stihnú zrealizovať, lebo majú veľa toho, 

malo by sa to presunúť na školstvo – dokázali by sme to skôr opraviť. 

Mgr. Špoták – podotkol, že na opravu statiky idú financie z Plánu obnovy a odolnosti, nedá sa 

to presunúť ináč, len uznesením mestského zastupiteľstva.  

PaedDr. Orságová – upozornila, že ZŠ Nábrežie mládeže si počas školských prázdnin 

financovala havarijnú situáciu opravy kanalizácie vo výške 120 tisíc € z vlastných 

prostriedkov, ktoré im teraz chýbajú v rozpočte, odbor financií a rozpočtu má problém s ich 

refundáciou, poprosila poslancov o schválenie 120 tisíc € pre ZŠ Nábrežie mládeže na 

zasadnutí mestského zastupiteľstva. 

 

Uvedené informácie vzala komisia na vedomie. 

 

7. Prerokovanie materiálu Rámcové zdôvodnenie akcie/projektu predloženého 

referátom riadenia projektov 

RNDr. Rácová – prezentovala materiál Rámcové zdôvodnenie akcie/projektu „Rekonštrukcia 

archívu a rozšírenie kapacít MŠ Horné Krškany“ (Príloha č. 5). 



Mgr. Špoták – doplnil, že je to budova bývalého archívu, materiál má skôr informačný 

charakter, na projekte sa už pracuje, je to štúdia, bude sa robiť projektová dokumentácia, 

projekt by mal byť hradený z Plánu obnovy a odolnosti, kde je 100 % financovanie. 

RNDr. Rácová – vyjadrila spokojnosť, že prišlo k dohode medzi Mestom a príslušným 

výborom mestskej časti a bude tam vytvorený priestor aj pre dôchodcov a tri triedy materskej 

školy.  
 

Komisia prijala k materiálu uznesenie: 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstva   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a   materiál Rámcové zdôvodnenie akcie/projektu „Rekonštrukcia archívu 

a rozšírenie kapacít MŠ Horné Krškany“ a uznesením č.41/2023 – KMŠaV s ú h l a s í  

s realizáciou projektu „Rekonštrukcia archívu a rozšírenie kapacít MŠ Horné Krškany“ podľa 

predloženého materiálu. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 10,   proti: 0,   zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 6/ 

Diskusia 

 

Nikto z členov komisie nemal diskusný príspevok. 

 

K bodu 7 

Záver 

RNDr. Rácová poďakovala prítomným za účasť.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 4.10.2023  

 

 

Uznesenie č.33/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 4/ 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a    

Návrh zaradenia Centra zdravia v Párovských Hájoch ako elokovaného pracoviska 

Centra voľného času, Štefánikova trieda 63, Nitra 

o d p o r ú č a   

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre   

p r i p r a v i ť   

materiál na zaradenie Centra zdravia ako elokovaného pracoviska Centra voľného 

času, Štefánikova trieda 63, Nitra do doby, kým nevznikne možnosť a potreba zriadiť 

tam materskú školu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 4.10.2023  

 

 

Uznesenie č.34/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 4/ 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a    

Návrh zaradenia Centra zdravia v Párovských Hájoch ako elokovaného pracoviska 

Centra voľného času, Štefánikova trieda 63, Nitra 

o d p o r ú č a   

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre   

p r e s u n ú ť   

finančné prostriedky pôvodne schválené na stavebné úpravy budovy Centra zdravia 

v Párovských Hájoch do kapitoly odboru školstva, mládeže a športu a následne ich dať 

Centru voľného času, Štefánikova trieda 63, Nitra na prípravu a prevádzku priestorov 

Centra zdravia v Párovských Hájoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 4.10.2023  

 

 

Uznesenie č.35/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 4/ 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a    

Návrh zaradenia Centra zdravia v Párovských Hájoch ako elokovaného pracoviska 

Centra voľného času, Štefánikova trieda 63, Nitra 

o d p o r ú č a   

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre   

p r i p r a v i ť   

zámer na zriadenie dvojtriednej materskej školy v priestoroch Centra zdravia 

v Párovských Hájoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                   RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  

 



 

Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 4.10.2023  

 

 

Uznesenie č.36/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 5/ 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a    

možnosť zriadiť materskú školu v mestskej časti Kynek 

o d p o r ú č a   

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre   

p r i p r a v i ť   

zámer na zriadenie dvojtriednej materskej školy v mestskej časti Kynek a hľadať 

možnosti získania priestorov a financovania zámeru. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                      RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 4.10.2023  

 

 

Uznesenie č.37/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 5/ 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a    

Žiadosť odboru majetku o stanovisko ohľadom predaja budovy v areáli bývalej ZŠ 

Levická 

o d p o r ú č a    

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre   

z r u š i ť  

uznesenie Mestského zastupiteľstva v Nitre č.162/20218-MZ zo dňa 17.05.2028 

v znení uznesenia Mestského zastupiteľstva v Nitre č. 290/2018-MZ zo dňa 

13.09.2018, ktorým bol schválený odpredaj nehnuteľného a hnuteľného majetku 

v areáli Základnej školy na ul. Levická 40 v Nitre v kat. území Chrenová zapísaný na 

LV č.1223. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 4.10.2023  

 

 

Uznesenie č.38/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 5/ 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a    

Žiadosť odboru majetku o stanovisko ohľadom predaja budovy v areáli bývalej ZŠ 

Levická 

o d p o r ú č a   

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre   

p r i p r a v i ť   

návrh na využitie priestorov bývalej Základnej školy na ul. Levická 40 v Nitre pre 

potreby materských a základných škôl v Nitre. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                       RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 4.10.2023  

 

 

Uznesenie č.39/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 5/ 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstvo   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a    

Návrh na zmenu správcovstva budovy MŠ Párovská 40, Nitra 

o d p o r ú č a   

Odboru majetku Mestského úradu v Nitre 

v y ň a ť   

budovu bývalej MŠ Párovská 40 Nitra zo správy Službytu Nitra, s. r. o.   

z a r a d i ť   

budovu bývalej MŠ Párovská 40 Nitra do majetku Mesta Nitra. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                       RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 4.10.2023  

 

 

Uznesenie č.40/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 5/ 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstva   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a    

žiadosť  riaditeľky kreatívneho centra o predĺženie prenájmu školského bytu 

v Materskej škole, Piaristická 12, Nitra predloženú Odboru školstva, mládeže a športu 

Mestského úradu v Nitre 

o d p o r ú č a   

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre   

z a b e z p e č i ť   

opakované  uzavretie nájomnej zmluvy medzi riaditeľkou kreatívneho centra 

Katarínou Živanovič a Mestom Nitra na prenájom školského bytu v Materskej škole, 

Piaristická 12, Nitra v súlade so Smernicou č. 5/2021 o nájomných bytoch v školách a 

školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry.    

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 4.10.2023  

 

 

Uznesenie č.41/2023 – KMŠaV 
   

K bodu: 5/ 

 

Komisia   Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež,  školstva   a  vzdelávanie                     

p r e r o k o v a l a    

materiál Rámcové zdôvodnenie akcie/projektu „Rekonštrukcia archívu a rozšírenie 

kapacít MŠ Horné Krškany“  

s ú h l a s í  

s realizáciou projektu „Rekonštrukcia archívu a rozšírenie kapacít MŠ Horné 

Krškany“ podľa predloženého materiálu. 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                      RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  


